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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, din 

data de 9 decembrie 2024, ora 12,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 9 

decembrie 2024, ora 12,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) 

precum și art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de 

urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna 

nr. 520/03 decembrie 2024, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 21050/03 

decembrie 2024. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în publicația 

„Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Îl rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să facă 

prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi sunt prezenți sunt prezenți 28 de consilieri județeni din cei 

30 în funcţie. 

Lipsesc consilierii Benkő Erika și Pogoran Dumitru.  

Este prezent Președintele Consiliului Județean Covasna, deci sunt prezenți 29 de 

persoane cu drept de vot. 

Tamás Sándor: Mulţumesc. 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea 

consiliului, şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 29 de persoane cu drept de vot, 

drept urmare declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, 

iar în calitate de invitaţi participă:  

- Dl. Papp Adolf-József – director, Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Covasna; 

- Dl. Kozsokár Attila – director general, Gospodărie Comunală S.A.; 

- Dl. Rusz István – director, Asociația Clubul Sportiv SEPSI – SIC; 

- Dl. Benedek-Huszár János – primar, Primăria Baraolt; 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 
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Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din data de 

28 noiembrie 2024, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului Judeţean 

Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în vederea 

formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 29 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 29 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 28 noiembrie 2024. 

 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse 

la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

Înainte de a vă prezenta proiectul ordinii de zi, în condițiile art. 135 alin. (8) din 

Codul administrativ, vă rog să fiți de acord cu suplimentarea acestuia cu încă un proiect 

de hotărâre și anume:  

Proiect de hotărâre cu privire la repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a 

sumei de 667,45 mii lei corespunzător cotei de 6% din impozitul pe venit încasat 

suplimentar peste limita stabilită de 36.829 mii lei, reprezentând fond la dispoziția 

Consiliului Județean Covasna. 

Suplimentarea proiectului ordinii de zi se motivează cu  faptul că prin Decizia 

nr. 9/04.12.2024, șeful Administrației Județene a Finanțelor Publice Covasna a stabilit 

suma care va fi repartizată pe unităţi administrativ-teritoriale în valoare de 667,45 mii 

lei corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit încasat suplimentar peste limita 

stabilită de 36.829 mii lei, reprezentând fond la dispoziția Consiliului Județean Covasna, 

a fost înregistrată la Consiliul Județean Covasna sub nr. 21328/05.12.2024 iar hotărârea 

în acest sens trebuie adoptată până la data de 9 decembrie 2024, în condițiile legii, motiv 

pentru care nu a putut fi înscris pe proiectul ordinii de zi în Dispoziția de convocare a 

ședinței. 

 

Subliniez că Proiectul de hotărâre a fost prezentat în comisiile de specialitate. 

 

Supun aprobării plenului propunerea de mai înainte. 

 

Cine este pentru? 29 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 29 de voturi s-a aprobat propunerea domnului președinte. 

 

Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

http://www.cjcv.ro/
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1. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Județului Covasna cu  

proiectul Reabilitarea și modernizarea DJ 114  Sânzieni-Lemnia la Programul 

Regiunea Centru 2021-2027,  Prioritatea 5. O regiune accesibilă, Obiectiv specific 

3.2 Dezvoltarea și creșterea unei mobilități naționale, regionale și locale durabile, 

reziliente la schimbările climatice, inteligente și intermodale, inclusiv 

îmbunătățirea accesului la TEN-T și a mobilității transfrontaliere, Acțiunea 5.1 – 

Investiții în modernizarea infrastructurii rutiere de importanță regională pentru 

asigurarea conectivității la rețeaua TENT-T; 

2. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Județului Covasna în 

domeniul privat al acestuia a podului peste râul Casin, aflat la poziția km 18+662 

pe DJ 114, situat în comuna Sânzieni, județul Covasna, în vederea scoaterii din 

funcțiune și demolării; 

3. Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului propriu al Judeţului 

Covasna şi al instituţiilor publice de interes judeţean pe anul 2024; 

4. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului fondurilor externe 

nerambursabile pe anul 2024; 

5. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea execuţiei bugetelor pe trimestrul III al 

anului 2024; 

6. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexelor nr. 1 și 3 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 130/2024, privind alocarea unei sume din bugetul local al 

Județului Covasna pentru finanțarea programului sportiv „Participarea ACS 

Sepsi-Sic în competițiile interne și internaționale de baschet, tenis de masă, 

ciclism, lupte, handbal, fotbal de sală sezon competițional 2024-2025, juniori și 

seniori, respectiv organizare evenimente și competiții sportive” al Asociației 

Clubul Sportiv Sepsi-SIC în baza prevederilor Legii educației fizice și sportului 

nr. 69/2000, cu modificările și completările ulterioare; 

7. Proiect de hotărâre pentru modificarea Convenției de Asociere nr. 

389/748/24040/29.09.2022, încheiată între Fundația SERA ROMÂNIA, Județul 

Covasna prin Consiliul Județean Covasna și Direcția Generală de Asistență 

Socială și Protecția Copilului Covasna cu privire la  închiderea Centrului de 

Plasament ”Borosnyay Kamilla” Târgu Secuiesc și înființarea a două case de tip 

familial în municipiul Târgu Secuiesc și în comuna Ghelința; 

8. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Actului constitutiv 

actualizat al societății Gospodărie Comunală S.A. Sfântu Gheorghe; 

Inițiator: Tamás Sándor, Președinte Consiliului Județean Covasna. 

9. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean 

Covasna, ca membru în Consiliul de Administraţie al Casei de Asigurări de 

Sănătate Covasna; 

10. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului asiguraţilor din judeţul 

Covasna în Adunarea Reprezentanţilor Casei Naţionale de Asigurări de 

Sănătate; 

11. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean 

Covasna în consiliile de administrație ale instituțiilor publice din subordinea 

acestuia; 

12. Proiect de hotărâre privind reorganizarea Comisiei tehnice de amenajare a 

teritoriului și urbanism de pe lângă Consiliul Județean Covasna; 
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13. Proiect de hotărâre cu privire la repartizarea pe unităţi 

administrativ-teritoriale a sumei de 667,45 mii lei corespunzător cotei de 6% din 

impozitul pe venit încasat suplimentar peste limita stabilită de 36.829 mii lei, 

reprezentând fond la dispoziția Consiliului Județean Covasna. 

14. Diverse 

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, proiectele de hotărâri au fost 

avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 29 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 29 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele  8, 9, 10, 11 și 12 este 

necesar votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele  1, 2, 3, 4, 5, 6 și 7 este 

necesar votul majorităţii consilierilor în funcție.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea participării Județului Covasna cu  proiectul Reabilitarea și modernizarea DJ 

114  Sânzieni-Lemnia la Programul Regiunea Centru 2021-2027,  Prioritatea 5. O regiune 

accesibilă, Obiectiv specific 3.2 Dezvoltarea și creșterea unei mobilități naționale, 

regionale și locale durabile, reziliente la schimbările climatice, inteligente și 

intermodale, inclusiv îmbunătățirea accesului la TEN-T și a mobilității transfrontaliere, 

Acțiunea 5.1 – Investiții în modernizarea infrastructurii rutiere de importanță regională 

pentru asigurarea conectivității la rețeaua TENT-T; 

 

Cred că este unul dintre cele mai importante proiecte din acest an. 

Este vorba despre de peste 10 mii de oameni, despre 8 localități, 5 comune și 

anume: Comunele Sânzieni, Poian, Estelnic, Lemnia și Mereni.  

Este vorba despre reabilitarea în totalitate a drumului județean 114 în lungime de 

19 km, în valoare totală de 184 de mii de lei în jur de 37 de milioane de euro. 
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Anul acesta vom depune acest proiect de finanțare la care data limită este 

14 martie 2025, însă din anul trecut avem decizie al CDR Centru din ADR Centru 

pentru a depune acest proiect și sperăm că o să iasă bine.  

Anul viitor nu o să începem lucrările, dar după cunoștințele noastre anul viitor 

vom putea semna contractul de finanțare. 

Printre atribuțiile cele mai importante ale Consiliului Județean sunt drumurile 

podurile, spitalul județean și gestionarea deșeurilor. 

Cei care au fost atenți au putut observa că în ultimii 10-12 ani am reabilitat, am 

reconstruit, sau am construit din temelie drumurile județene în diferite regiuni ale 

județului. 

Anul viitor finalizăm drumurile județene din bazinul Baraoltului, anul trecut am 

finalizat un drum nou, în zona Buzaielor de la Boroșneu Mare până la Întorsura 

Buzăului, mai înainte am terminat reabilitarea drumului între Covasna și Târgu 

Secuiesc, iar anul acesta am reabilitat drumuri în regiune Sepsi la Bixad, Valea Crișului, 

Angheluș etc. 

Am reconstruit drumuri din temelii. 

Am construit 12 poduri noi și încă 12 le-am reconstruit din temelii. 

Desigur, acest șir continuă cu acest proiect. După ce vom adopta proiectul de 

hotărâre, îl vom depune proiectul la ADR Centru.  

Conform deciziei din anul trecut în fiecare județ trebuie adoptat câte un proiect 

major. 

Asta este un proiect major de reabilitarea DJ 114. 

 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 29 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 29 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

trecerea din domeniul public al Județului Covasna în domeniul privat al acestuia a 

podului peste râul Casin, aflat la poziția km 18+662 pe DJ 114, situat în comuna 

Sânzieni, județul Covasna, în vederea scoaterii din funcțiune și demolării; 

 

Podul urmează să fie demolat și reconstruit. 

Să nu se sperie cei de la Sânzieni, nu ne vom apuca acum de demolare, dar pe 

parcurs, cum o să avansăm cu acest proiect, vom construi un pod nou la Sânzieni. 

 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 
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Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 29 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 29 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

rectificarea bugetului propriu al Judeţului Covasna şi al instituţiilor publice de interes 

judeţean pe anul 2024; 

 

Rectificăm bugetul aproape în fiecare lună, pentru că suntem flexibili și urmărim 

nevoile instituțiilor noastre. 

Rectificarea desigur aduce bani și asta ne bucură. 

Din redevența minieră am primim 619 mii de lei. De câțiva ani , când am fost noi 

la guvernare, atunci a fost adoptată această hotărâre. Pentru sumele plătite pentru 

redevență inițial 100% era a statului. Conform modificărilor propuse de UDMR, 

redevența minieră se împarte în trei părți și anume: 40% localităților unde există aceste 

exploatări, 40% județului unde există localitatea și 20% bugetului național. Asta 

însemnând că din redevența minieră pentru anul 2024 Județul Covasna a încasat 619 

mii de lei.  

Punctul doi din rectificare se referă la parteneriatul nostru cu orașul Baraolt cu 

privire la reamenajarea curții spitalului din orașul Baraolt. 

Este vorba despre un spital local, dar noi venim în sprijinul comunităților locale, 

în acest sens avem un contract încheiat din anul 2023 cum că, în fiecare an, trei ani 

consecutiv, alocăm 700 de mii de lei dar nu mai mult de 50% din valoarea totală a 

lucrării, deci obligăm și orașul Baraolt să pună și ei contribuția proprie.  

Conform adresei Primarului orașului Baraolt trebuie să plătim partea noastră.  

În rectificare mai avem câteva donații pentru Centrul de Cultură a Județului 

Covasna și anume 2500 de lei și 1 milion de Ft adică 11.660 mii lei pentru editarea 

Revistei Cimbora. 

Tot așa bugetul nostru a fost suplimentat cu 339 de mii de lei și suplimentăm 

bugetul Spitalului Județean de Urgență cu 2.596 mii de lei reprezentând venituri pentru 

programele de sănătate derulate cu CAS Covasna și utilizarea lor pentru achiziționarea 

de medicamentelor necesare derulării programelor. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 29 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 
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În urma supunerii la vot, cu 29 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea 

conform proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului fondurilor externe nerambursabile pe anul 2024; 

 

Este vorba de 1 milion de Ft câștigați de Centrul de Cultură a Județului Covasna.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 29 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 29 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

aprobarea execuţiei bugetelor pe trimestrul III al anului 2024; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

(Pentru a fi adoptat este necesar votul majorităţii consilierilor în funcție.) 

Cine este pentru? 29 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 29 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexelor nr. 1 și 3 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 130/2024, 

privind alocarea unei sume din bugetul local al Județului Covasna pentru finanțarea 

programului sportiv „Participarea ACS Sepsi-Sic în competițiile interne și internaționale 

de baschet, tenis de masă, ciclism, lupte, handbal, fotbal de sală sezon competițional 

2024-2025, juniori și seniori, respectiv organizare evenimente și competiții sportive” al 

Asociației Clubul Sportiv Sepsi-SIC în baza prevederilor Legii educației fizice și 

sportului nr. 69/2000, cu modificările și completările ulterioare; 

 

Nu este vorba despre mărirea sumei ci reorganizarea sumelor în interiorul 

bugetului aprobat.  

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 
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Ambrus József: La acest punct nu particip la deliberare și la vot.  

Tamás Sándor: Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Ambrus József, conform art. 228 alin. (1) și 

(2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Convenției de Asociere nr. 389/748/24040/29.09.2022, încheiată între 

Fundația SERA ROMÂNIA, Județul Covasna prin Consiliul Județean Covasna și 

Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Covasna cu privire la  

închiderea Centrului de Plasament ”Borosnyay Kamilla” Târgu Secuiesc și înființarea a 

două case de tip familial în municipiul Târgu Secuiesc și în comuna Ghelința; 

 

Pentru noii noștri colegi trebuie să vă spun că finalizăm restructurarea și 

închiderea centrelor de plasament de tip vechi, 

În ultimii 10 ani de zile am construit mai multe case de tip familial, mai ales 

împreună cu Fundația SERA ROMÂNIA, care ne-a fost un partener foarte corect, și din 

punct de vedere financiar un partener foarte bun.  

Continuăm aceste lucrări care sunt deja începute în Municipiul Târgu Secuiesc și 

Comuna Ghelința unde construim două case familiale pentru copii nevoiași și orfani.  

 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 29 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 29 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea și completarea Actului constitutiv actualizat al societății Gospodărie 

Comunală S.A. Sfântu Gheorghe; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  
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Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 29 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 29 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul nouă al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean Covasna, ca membru în Consiliul de 

Administraţie al Casei de Asigurări de Sănătate Covasna; 

 

Având în vedere că proiectul de hotărâre conţine o prevedere prin care se 

desemnează un consilier județean ca membru în Consiliul de Administraţie al Casei de 

Asigurări de Sănătate Covasna şi ţinând cont de ROF al Consiliului Judeţean Covasna 

potrivit căruia „hotărârile cu privire la persoane se iau întotdeauna prin vot secret”, 

pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Covasna, vom folosi buletine 

de vot. 

 

Rog liderii grupurilor de consilieri să facă propuneri. 

Colțea Iosif: Din partea PSD propun pe domul Cândea Mircea. 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Alte propuneri dacă sunt? 

Nu sunt. 

 

Dacă persoanele propuse acceptă desemnarea? 

Cândea Mircea: Accept. 

Până când colegii pregătesc buletinele de vot suspendăm acest punct și mergem 

mai departe.  

 

La punctul zece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

desemnarea reprezentantului asiguraţilor din judeţul Covasna în Adunarea 

Reprezentanţilor Casei Naţionale de Asigurări de Sănătate; 

 

Având în vedere că proiectul de hotărâre conţine o prevedere prin care se 

desemnează un consilier județean ca reprezentant al asiguraţilor din judeţul Covasna în 

Adunarea Reprezentanţilor Casei Naţionale de Asigurări de Sănătate, vom folosi 

buletine de vot. 

 

Rog liderii grupurilor de consilieri să facă propuneri. 

Colțea Iosif: Propun pe domnișoara Mike Gabriella. 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Alte propuneri dacă sunt? 

Nu sunt. 

 

Dacă persoanele propuse acceptă desemnarea? 
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Mike Gabriella: Accept. 

Până când colegii pregătesc buletinele de vot suspendăm acest punct și mergem 

mai departe.  

 

La punctul unsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Covasna în consiliile de 

administrație ale instituțiilor publice din subordinea acestuia; 

 

Având în vedere că proiectul de hotărâre conţine o prevedere prin care se 

desemnează reprezentanţii Consiliului Judeţean Covasna în consiliile de administraţie 

ale instituţiilor publice din subordinea acestuia, vom folosi buletine de vot. 

 

Rog liderii grupurilor de consilieri să facă propuneri pentru desemnarea 

reprezentanţilor în: 

 

În Consiliul de Administraţie al Consiliul de Administraţie al Bibliotecii Judeţene 

„Bod Péter” - Bod Péter Megyei Könyvtár. 

Henning Laszlo-Ianos: Propunem pe domnul consilier Kiss Imre. 

Tamás Sándor: Mulțumesc. 

Dacă persoana propusă acceptă desemnarea? 

Kiss Imre: Accept. 

Tamás Sándor: În Consiliul de Administraţie al Muzeului Naţional Secuiesc - 

Székely Nemzeti Múzeum; 

Henning Laszlo-Ianos: Propunem pe doamna Benő Erika. 

 

Tamás Sándor: Consiliul de Administraţie al Centrului de Cultură al Judeţului 

Covasna-Kovászna Megyei Művelődési Központ. 

Henning Laszlo-Ianos: Propunem pe domnul Tusa Adorján. 

Tamás Sándor: Dacă persoana propusă acceptă desemnarea? 

Tusa Adorján: Accept! 

Tamás Sándor: În Consiliul de Administraţie al Şcolii Populare de Arte şi Meserii 

Sfântu Gheorghe-Művészeti Népiskola Sepsiszentgyörgy. 

Henning Laszlo-Ianos: Propunem pe domnul Ambrus József. 

Tamás Sándor: Dacă persoana propusă acceptă desemnarea? 

Ambrus József: Accept! 

 

Tamás Sándor: În Consiliul Administrativ al Teatrului Coregrafic și Dans Folcloric 

„Trei Scaune – Háromszék” 

Henning Laszlo-Ianos: Propunem pe domnul Lung Laszlo-Zsolt. 

Tamás Sándor: Dacă persoana propusă acceptă desemnarea? 

Lung Laszlo-Zsolt: Da. Accept. 

 

Tamás Sándor: În Consiliul de Administraţie al Centrului Județean de Resurse și 

Asistență Educațională Covasna; 

Henning Laszlo-Ianos: Propunem pe domnul Farkas Ferenc. 

Tamás Sándor: Dacă persoana propusă acceptă desemnarea? 
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Farkas Ferenc: Accept.  

Tamás Sándor: Doi reprezentanți în Consiliul de Administrație al Școlii 

Gimnaziale Speciale Sfântu Gheorghe; 

Henning Laszlo-Ianos: Propunem pe doamna Bartók Enikő Și pe doamna Nagy 

Antónia. 

Tamás Sándor: Dacă doamnele propuse acceptă desemnarea? 

Bartók Enikő: Accept. 

Nagy Antónia: Accept.  

 

Tamás Sándor: Trei reprezentanți ca membru în Consiliul de administrație al 

Spitalului Județean de Urgență ”Dr. Fogolyán Kristóf” Sfântu Gheorghe; 

Henning Laszlo-Ianos: Propunem pe domnii Csoma József și Gáspar Zsolt. 

Leaua Jănel: Din partea Grupului de consilieri din PNL propunem pe 

subsemnatul. 

Tamás Sándor: Dacă persoanele propuse acceptă desemnarea? 

Csoma József: Accept.  

Gáspar Zsolt: Accept. 

Leaua Jănel: Accept. 

Tamás Sándor: Trei reprezentanți ca membrii supleanți în Consiliul de 

administrație al Spitalului Județean de Urgență ”Dr. Fogolyán Kristóf” Sfântu 

Gheorghe; 

Henning Laszlo-Ianos: Propunem pe domnii Imre Csaba-Lóránd și Szász István-

Endre. 

Tamás Sándor: Alte propuneri? 

Colțea Iosif: Propunem pe domnișoara Mike Gabriella.  

Tamás Sándor: Dacă persoanele propuse acceptă desemnarea? 

Imre Csaba-Lóránd: Accept.  

Szász István-Endre: Accept. 

Mike Gabriella: Accept.  

 

Tamás Sándor: Mulțumesc! 

Până când colegii pregătesc buletinele de vot suspendăm acest punct și mergem 

mai departe.  

 

La punctul douăsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind reorganizarea Comisiei tehnice de amenajare a teritoriului și urbanism de pe 

lângă Consiliul Județean Covasna; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 29 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 
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În urma supunerii la vot, cu 29 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea 

conform proiectului de hotărâre. 

 

La punctul treisprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu 

privire la repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a sumei de 667,45 mii lei 

corespunzător cotei de 6% din impozitul pe venit încasat suplimentar peste limita 

stabilită de 36.829 mii lei, reprezentând fond la dispoziția Consiliului Județean 

Covasna.  

 

Ne-am consultat cu toți primarii din județ și primarii din zona Baraoltului au 

renunțat la sumele care le-ar reveni în favoarea Orașului Baraolt adică pentru Spitalul 

orășenesc din Baraolt. 

Tot așa și primarii din zona Târgu Secuiesc au renunțat la sumele respective în 

favoarea Municipiului Târgu Secuiesc, adică pentru funcționarea Spitalului orășenesc 

din Târgu Secuiesc.  

Primarii din zona Sfântu Gheorghe au renunțat la sume în favoarea Municipiului 

Sfântu Gheorghe ca să depună cerere pentru finanțarea proiectului pentru înființarea 

Zonei Metropolitană Sfântu Gheorghe.  

Primarii din zona Covasnei (Orașul Covasna și Comunele Comandău, Zăbala, 

Brateș și Zagon) au cerut comasarea sumelor respective în favoarea Comuna Boroșneu 

Mare. 

Comunele cu primari PSD, PNL au cerut ca aceste sume să revină la fiecare 

dintre ei. 

Anexa se prezintă în felul următor: 

Sfântu Gheorghe 250 de mii de lei, Târgu Secuiesc 169,45 mii lei, Baraolt 80 de 

mii de lei, Întorsura Buzăului 25 de mii de lei, Barcani 10 mii de lei, Boroşneu Mare 80 

de mii de lei, Dobîrlău 8 mii de lei, Hăghig 8 mii de lei, Sita Buzăului 15 mii de lei, 

Vâlcele 18 mii de lei și Valea Mare 4 mii de lei.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Leaua Jănel: Domnule președinte, la acest punct particip la deliberare și al vot.  

Tamás Sándor: Mulțumesc! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Leaua Jănel, conform art. 228 alin. (1) și (2) 

din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patrusprezece al ordinii de zi avem cuprins Diverse. 
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Vă consult dacă aveți probleme de discutat la punctul Diverse? 

Nu sunt. 

 

Îl rog pe domnul secretar general al județului Sztakics István-Attila să explice 

modul de desfăşurare a votării, colegii să distribuie buletinele de vot, iar comisia de 

numărare a voturilor să verifice şi să sigileze urna, după care să se treacă la votarea 

propriu-zisă. 

Sztakics István-Attila: Explică modul de votare și distribuie buletinele de vot.  

 

După votare. 

Tamás Sándor: Să luăm o pauză până ce comisia numărare a voturilor va număra 

voturile şi va încheia procesul verbal. 

 

După pauză. 

 

Reluăm punctul nouă. 

 

Îl rog pe dl. Váncza Tibor-István, preşedintele comisiei numărare a voturilor, să 

prezinte procesul-verbal încheiat cu ocazia numărării voturilor. 

Váncza Tibor-István: Prezintă procesul-verbal.  

Tamás Sándor: Mulțumesc! 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu au participat le vot domnii consilieri Ambrus József și Cseh Csaba. 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

Reluăm punctul zece. 

 

Îl rog pe dl. Váncza Tibor-István, preşedintele comisiei numărare a voturilor, să 

prezinte procesul-verbal încheiat cu ocazia numărării voturilor. 

Váncza Tibor-István: Prezintă procesul-verbal.  

Tamás Sándor: Mulțumesc! 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 
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Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu au participat le vot domnii consilieri Ambrus József și Cseh Csaba. 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

Reluăm punctul unsprezece. 

 

Îl rog pe dl. Váncza Tibor-István, preşedintele comisiei numărare a voturilor, să 

prezinte procesul-verbal încheiat cu ocazia numărării voturilor. 

Váncza Tibor-István: Prezintă procesul-verbal.  

Tamás Sándor: Mulțumesc! 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu au participat le vot domnii consilieri Ambrus József și Cseh Csaba. 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință.  

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 


